

September 2021

Referat Butiksgruppemøde NV

Hvornår	15. september kl. 17.00
Hvor	Karens Hus
Deltager	Inge, Adele, Kim
Afbud	
Snacks	
Ordstyrer	Inge
Referent	Kim
Næste møde	

OPGAVER OG ANSVARLIGE	
-----------------------	--

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til butiksmødet. (Kommentarer gerne med kursiver - evt. med kontaktinformationer)

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste butiksmøde: [Referat_august2021](#)
Godkendt.
2. Opfølgning fra sidst
Kontanter: Kim skriver til butiksvagterne med besked om, at vi beholder kontanter indtil videre.
3. Nyt fra teamkoordinatorerne
Inge: Linde spørger, om hygge- og kagebagevagten kan flyttes til en anden funktion. En frivillig er passiv + en kan træde til, når der mangler andre vagter.

Inge: Skal folks kontaktoplysninger stadig være tilgængelige i det nye medlemssystem? Skal
med til næste distributionsmøde.

om Adele: Problem med et medlem, der ikke kom, og der er få vagter på Team Blå. Vi kan skrive ud problemet til alle vagter.

af Fællesmail: 1) der kommer mange nye; tag godt imod dem - 2) sæt kryds i kalenderen for resten
af året - 3) husk at sætte tørvarer frem (pristale online+ linkes i mailen) - 4) Vi kan ske at få besøg
af Fødevarekontrollen - 5) Markedsdag, hvem vil være med?

Jonathan Kim: Får arbejde onsdag; møderne holdes anden tirsdag i måneden kl. 17. Inge skriver til
og spørger, om vi kan mødes i Karens Hus.

kan Nøgleboks: Vi skriver til åbne-, pakke- og først butiksvagt i vores team med besked om, at de
få koden til nøgleboksen ved at skrive til os.

4. Nyt fra distributionsgruppen

1) Mail fra Climat Scandinavia: sendt til bestyrelsen.

2) Det bliver ikke muligt at udlevere for andre afdelinger. Man kan lave en manuel liste og aftale med afdelingen.

3) Teksten til lokalavisen: Kim kigger på teksten. Vi skal bruge bedre fotos.

4) Mangel på medlemmer: Der er ikke procedure for sammenlægning. Afdelingerne træffer selv afgørelse. Vi kan skrive til medlemmerne og spørge, om de vil hente på Østerbro. Lad os se på det efter efterårets rykind af nye medlemmer.

5) Der mangler nye i indkøbsgruppen og i fælleslageret.

5. Noget nyt fra introgruppen?

Linde holder fra oktober intromøder i Karens Hus. Der er ikke længere tilmeldeliste på hjemmesiden; man skriver til: kbhffinfonv@gmail.com
Der er mange nye medlemmer på vej.

6. Fra indbakken (nordvest@kbhff.dk)

Der kommer nye medlemmer til, men en del skriver sig op som støttemedlemmer. Til næste distributionsmøde: Kan man fratage den mulighed for nye medlemmer.

Amager har haft besøg af fødevarekontrollen og fik god smiley. Det samme kan ske her.

Markedsdag (mail videresendt): Jonathan foreslår, at KBHFF NV laver en bod for at få nye Medlemmer. Kim vil gerne være med og skriver til Linde; Inge skriver til Tom og spørger om arrangementet.

7. Skal der bestilles:

- a. Løssalgsvare?
- b. Papirposer? Stofposer?

Der mangler papirposer + stofposer.

8. Diverse opgaver

- a. Hvem deltager i næste møde i distributionsgruppen?
27.9. - Adele tager med: 1) pers. Oplysninger i vagtskema; 2) støttemedlemsskab kun for allerede aktive medlemmer; 3) Markedsdag

Fællesmail: Adele skriver et oplæg.

Alle: Skrive ud om nøgleboks.

Inge: Mail til Tom og Jonathan om markedsdag + Jonathan om 2. Tirsdag i måneden til møde + bestille poser

Kim: Mail til Linde om Markedsdag + udkast til avisen.

- b. Hvem opdater dagsorden og dato i wiki?
(<http://kbhffwiki.org/tiki-index.php?page=Butiksgrupper-NV>)
Inge.
- c. Nye opgaver til næste gang?

9. Eventuelt

10. Dato for næste møde og punkter til dagsorden
Tirsdag 12/10-21